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Datum: 2023-12-11 
 

SVAR PÅ INTERPELLATION 
Kommunfullmäktige  

  

Ärende 6 Interpellation ställd till kultur- och 
fritidsnämndens ordförande Eeva Laine (S) om 
fritidsgården i Skogås  

Cecilia Nordin (DP) har i en interpellation ställt en fråga om öppettiderna för 

fritidsgården i Skogås. 

Jag tackar Cecilia Nordin för frågan och signalen om att även 

Drevvikenpartiet ser vikten av fritidsgårdsverksamheten i kommunen. 

För Mittenstyret är det förebyggande och trygghetsskapande arbete i 

kommunen viktigt och i detta arbete har fritidsgårdarna en stor roll. I 

Mittenstyrets Huddinge har fritidsgårdarna en viktig social funktion. De 

fungerar som en mötesplats där unga människor kan träffas, utveckla sina 

intressen och färdigheter, möta nya vänner och skapa samhörighet.  Allt detta 

och mycket mer i en trygg ledning av våra kompetenta medarbetare.  

Angående de specifika frågorna om öppettider för Skogås fritidsgård kan jag 

berätta att de redan är omhändertagna. I kultur- och fritidsnämndens 

verksamhetsplan för 2024, som beslutades den femte december, ger nämnden 

förvaltningen ett uppdrag att genomföra en översyn av fritidsgårdarnas 

öppettider utifrån ungdomarnas önskemål och behov. På samma nämndmöte 

tog vi också ett beslut om att Fritidsgården i Skogås erbjuder ett 

sammanhängande öppethållande där de inte längre stänger fritidsgården 

mellan 17.00-18.00.  

För Mittenstyret, 

Eeva Laine (S) 

Ordförande för kultur- och fritidsnämnden  

 


